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activitats econòmiques en part a causa de la mala gestió, paralització 
de projectes i augment significatiu de les xifres de desocupació en 
la nostra població.

- Que el jornal de l’Alcalde Jacobo Salvador es rebaixen, almenys, 
300 euros mensuals i els dels regidors amb delegació en 50 euros 
mensuals amb el que l’economia de l’Ajuntament es veuria beneficiada 
en 5.600 € anualment, més els descomptes en la seguretat social.

-Amb estos diners es podrien pagar una part dels llibres escolars 
dels xiquets i xiquetes del nostre col·legi, o es podria pagar el 
manteniment per dos anys dels camins del nostre terme municipal o 
bé emprar-los en altres menesters per al benefici dels veïns i veïnes 
dels Coves.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que vol que conste en acta que partir d’ara 
els regidors del grup popular renuncien a l’assignació establerta per 
assistència a sessions del Ple i de Comissions.

El portaveu del grup JNP, Sr. Viol Zaragozà diu que el seu grup vota en 
contra d’aquesta demagògica moció que presenta el Partit Popular per 
les següents qüestions:

Som conscients que hem de posar en marxa mesures dirigides a 
acabar en la paralització econòmica generada per la inestabilitat 
financera internacional, la crisis del petroli i la caiguda del sector de la 
construcció que, a més a més, ha arrastrat a altres sectors i que deixen 
a la nostra nació en una delicada i difícil situació econòmica que hem 
d’afrontar.
Nosaltres des de la nostra humilitat i dins de les nostres possibilitats, 
com he dit abans, fem i farem el possible per reduir les despeses 
d’aquest ajuntament seguint unes pautes i uns raonaments coherents, 
però no podem admetre, de cap de les maneres, que ens acuseu 
de la greu crisis, que segons vosaltres, existeix al nostre municipi , i 
més encara per una mala gestió, paralització de projectes, etc. Ens 
agradaria que Ia oposició ens enumerara els projectes que per causa 
del JNP s’estan paralitzant i també, ja que en el seu escrit parla d’atur 
en la nostra població, del nombre real de gent que està a l’atur ací a les 
Coves, perquè quan es fan afirmacions d’aquest caire cal demostrar-
les amb dades a la mà.

Vostès parlen d’unes mesures per fer front a la crisi del nostre poble 
molt simplistes i, diria inclús, que el que fan és demagògia pura i dura.

Si les seues aportacions per combatre la crisis al nostre municipi 
passen per una reducció del sou de l’ Alcalde, que dit siga de pas, bé 
s’ho guanya i la dels regidors amb dedicació parcial, que també s’ho 
guanyen, estem arreglats. Si açò és la vostra aportació, com diuen els 
castellans “que Dios nos pille confesados”. Vostès creuen que açò es 
una proposta seriosa per lluitar contra la crisis? NO, vostès el que estan 
fent és, com sempre demagògia i oportunisme polític.

Pareix mentira que dues persones com vostès, Sr. Miguel Zaragoza i Sra. 
Cristina Orient parlen d’apretar-se el cinturó per fer front a la crisi. A qui 
volen enganyar? Cal que els recorde una altra vegada els balafiaments 
que tots dos feien quan estaven al govern d’aquest Ajuntament? Per 
si de cas tornaré a fer un resum de “aquellos marvillosos años” (clar, 
meravellosos per a vostès) quan el Sr. Miguel Saragossa i la Sra. 
Cristina Orient tenien una targeta VISA a nom, però això sí, a càrrec 
de l’ Ajuntament. Presta atenció Juan perquè tu aleshores no estaves 
i igual no ho saps.:

Periode del 9 de gener de 2004 fins al19 de desembre de 2006. Gastos 

totals de la VISA del Sr. Miguel Saragossa (pagats per l’Ajuntament, 
és a dir per tots els covarxins i covarxines): 11.042,73 € (1.837.234 
pts.) d’estos la majoria sense justificar, és a dir, sense factura. Altres 
justificats en tiquet, és a dir, de forma irregular.

En restaurants  L’any 2004 es va gastar: 245.595 pessetes
  Any 2005: 342.798 pessetes
  Any 2006: 688.209 pessetes.

És a dir, un total de 7.626,70 € (1.837.234 pessetes); és a dir, de les 
despeses de la seua VISA durant estos 3 anys, el 70% eren despeses 
de restaurants.

Sí, Sr. Miguel Zaragozá i Sra. Cristina Orient, “fartaes” en restaurants. 
És apropiat que vostès ens parlen d’estalviar, si quan podien estalviar 
no ho van fer? Perque els recorde que el qui no guarde quan té, no 
menja quan vol. I açò és el que passa ara al nostre Ajuntament: que 
no mengem quan volem, i no ho agarren en el sentit literal de la frase, 
perquè a nosaltres anar de “fartaes a costa del covarxins no ens agrada. 
El sentit és un altre: voldríem fer molts projectes però ens veiem limitats 
pel deutes que vostè i el seu equip de govern ens van deixar.

Puc continuar amb més dades curioses de la seua VISA com càrrecs 
de:

Compres al Corte Inglés de València, entrades als cines ABC PARK de 
València, factures de restaurants amb menús que res tenen a veure 
en apretar el cinturó, més bé tot el contrari: en amollar-lo. I vostès 
ens parlen a nosaltres de reduir despeses. No, moralment vostès no 
poden  parlar de reduir despeses, i més ací en este plenari, i contra els 
membres de l’equip de govern. Vostès no tenen autoritat moral per 
parlar d’aquest tema.

Aquest equip de govern si per quelcom es caracteritza és per la seua 
transparència, i si cobrem de l’Ajuntament un sou, és perquè realment 
ens ho guanyem amb les hores que li dediquem. El Sr. Alcalde cobra 
1.201,20 € al mes, (vostè en cobrava 955,40 €/mes -ja fa dos anys 
i mig- a part cobrava les famoses dietes i tenia la famosa VISA), el 
Sr. Alcalde no ha passat a aquest Ajuntament, durant el que va de 
legislatura, ni una dieta ni kilometratge ni cap dinar. El Sr. Gustavo Viol 
cobra 250,20 €/mes. Tampoc passe dietes i el telèfon se’l paga ell. 
El Sr. Héctor Ripolles cobra 250,20 €/mes. Tampoc passe dietes i el 
telèfon se’l paga ell. La companya Estefania i el company Juan José 
no cobren per dedicació, tant sols per assistència a plens i comissions 
(com vostès), i a més a més, el telèfon se’l paguen ells i tampoc passen 
ni dietes ni kilometratge. Pensen vostès que ens estem enriquint? Qui 
pagava el telèfon dels seus regidors quan vostè manava? Jo li ho diré: 
l’ Ajuntament. 

Passaven dietes els seus regidors? Jo li ho diré: sí, dietes i Km. A 
més a més de les assistències a plens i comissions els seus regidors 
tenien aprovades unes quantitats si superaven les 4 hores de dedicació 
diària, o siga que també cobraven, i si no, que ho desmentisca la seua 
companya Cristina Orient.

Des del nostre grup els demanem una mica més de coherència en el 
que diuen i en el que fan. Estaria bé que deixaren l’oportunisme polític 
i la demagògia i deixaren treballar a l’equip de govern que prou feina té 
en desfer i donar solucions als empastres que vostès ens van deixar.

El nostre grup, i fins que vinguen temps millors, ja ha aplicat una 
congelació als salaris que reben alguns dels seus membres. També 
estudiarem seriosament, ara a final d’any, ajustar els pressupostos 


